
  

 
Motie: prioriteit voor verkeersveiligheid 
 
De raad, bijeen op 6,8 en 9 november 2017,   
 
 
Constaterende dat 
 

 Dat het aantal geregistreerde ongelukken, volgens de meest recente cijfers, 
gestegen is van 263 naar 378 per jaar.* 

 Herinrichting van wegen vooral gebeurd wanneer er een (technische) 
onderhoudsoorzaak is. 

 

Overwegende dat 
 

 Verkeersveiligheid van de Haarlemmers belangrijker is dan de technische 
noodzaak 

 De gemeenteraad op dit moment niet over de informatie beschikt om hier 
integraal een andere afweging over te maken. 

 
 
Draagt het college op 
 
Met een uitgebreide analyse te komen 
 

 Welke plekken in Haarlem (relatief) verkeersonveilig zijn 
 

 Bij deze analyse partners uit de stad, zoals Connexxion, de politie, en de 
fietsersbond, te betrekken 
 

En op basis van deze analyse 
 

 De raad begin 2018 een plan van aanpak voor de te leggen of en wanneer 
deze plekken worden heringericht. 

 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Anne Feite Bloem SP 
 
 
* 2014 naar 2015, https://cognos.swov.nl/ibmcognos/cgi-bin/cognos.cgi  


